
Bridge 83, Slagelse 
Generalforsamling 6.5.2024 

Referat 
 

1. Valg af ordstyrer 

Poul Rasmussen blev valgt. Poul annoncerede, at Generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 

2. Formandens beretning. 

Elsebeth kunne berette om et omskifteligt år. Beretningen blev godkendt med applaus. Se ’Besty-

relsens beretning’ på hjemmesiden. 
 

3. Aflæggelse af regnskab, herunder kontingent 

Regnskabet balancerer med et plus på ca 80.000 kr. Et forslag om uændret kontingent blev derfor 

vedtaget. Orla kunne dog også fortælle om flere donationer, tilskud mm. som udgjorde overskud-

det. Dette kan klubben ikke påregne fremover, hvorfor en mulig kontingentstigning derfor kan 

komme på tale senere. Regnskabet godkendt med applaus. Se ’Regnskab’ på hjemmesiden. 
 

4. Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 
  

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

Kasserer Orla Kristiansen – genvalg med applaus. 

Rita Simonsen – nyvalgt i stedet for John Heidelbach 

Søren Herget Kjærsgaard – genvalgt med applaus. 

 

John Heidelbach blev takket for sit store arbejde i bestyrelsen. Henning Madsen blev samtidig takket 

for sin undervisningsindsats med nybegyndere gennem mange år.  
 

6. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

Revisor – Hans Jørgen Kolding – genvalgt med applaus. 

Suppleant – Poul Erik Andersen, nyvalgt i stedet for Maj-Britt Thy. 
 

7. Eventuelt. 

Hans Jørgen Kolding tog ordet. Han havde nogle betragtninger og opfordringer. 

a) Der var stor ros til Elsebeth og hendes store engagement i klubben. Og en appel til Elsebeth om 

at huske og passe godt på sig selv. Til alle os andre en påmindelse om at til at støtte op i klubben, 

hvor der kan hjælpes, så opgaverne bliver godt fordelt. 

b) Om deltagelse i klubbens turneringer. Hans Jørgen opfordrede til, at klubbens medlemmer del-

tog mere i egne arrangerede turneringer.  

c) Om undervisning – kunne ”Skolebridge for voksne” anvendes?! (det blev oplyst, at dette er med 

i betragtningerne (Søren)) 

d) Starttidspunkt på klubaftenerne. Kunne 18.30 være en mulighed?! (det vil bestyrelsen gå videre 

med) 

e) Poul Rasmussen oplyste om et initiativ fra hans side, hvor grupper af ca. 8 spillere opfordredes 

til at fremvise spil – primært meldeforløb, og hvor man så i fællesskab kunne analysere meldin-

ger. 

 

Hermed kunne Poul Rasmussen annoncere, at Generalforsamlingen var afsluttet. Der deltog 53 

medlemmer fra klubben. 

 
Referent: John Heidelbach. 


